

## 7. Contra-Dance-Convention in Künzelsau 7th Contra Dance Convention in Künzelsau

Traudel Walz  
Contra Dancers Hohenlohe

From 10 in the morning to 10 in the evening about 100 guests from 45 clubs (a whole bus load from Heidelberg) frolic-some and merrily danced to beautiful dance choreographies from easy to demanding and interesting. Unfortunately Christian Hein was missing on the stage. Sabine Weitkamp asked for a moment of commemoration for the so untimely deceased.

Five prompter enthused the visitors: Carol, Eberhard, Sabine, Marcus, and MC Gerhard Kamm, Contra Coordinator.

Gerhard and the band "Four Potatoes" opened the evening with a festive polonaise. He brought the dancers highspirited joy of living with "Auretti's Dutch Skipper", quite simple but with a lot of pep.

The organization went like clockwork, under the direction of the "hostess" Carolyn Anderson and her colleague Helen, both from England. They have been inspired by contra since their youth. They were supported by the Contra Dancers Hohenlohe who already for the second time functioned as organizers of the contra convention. Organizers, hosts, and guests were happy and content about the wonderful festival.

Von morgens zehn bis nachts zehn tanzten rund 100 Gäste aus 45 Clubs ( ein ganzer Bus aus Heidelberg) ausgelassen und vergnügt zu wunderschönen Tanz Choreographien von locker leicht bis anspruchsvoll und interessant. Leider fehlte auf der Bühne Christian Hein. Sabine Weitkamp bat um ein Gedenken an den früh Verstorbenen.

Fünf Prompter begeisterten die Besucher: Carol, Eberhard, Sabine, Marcus und MC Gerard Kamm Contra Koordinator.

Gerhard eröffnete mit der Band „Four Potatoes“ den Ballabend mit einer festlichen Polonaise. Übermütige Lebensfreude vermittelte er anschließend den Tänzern mit „Auretti's Dutch Skipper“, ganz einfach, aber viel Schwung.

Die Organisation lief wie am Schnürchen, angeführt von der „Hausherrin“ Carolyn Anderson und ihrer Kollegin Helen, beide aus England von Jugend auf mit Contra inspiriert. Unterstützung kam von den Mitgliedern der Contra Dancer Hohenlohe, die bereits zum 2. Mal als Ausrichter der Contra Convention fungierten. Veranstalter, Ausrichter und Teilnehmer waren glücklich und zufrieden über das gut gelungene Festival.